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P r o t o k ó ł  Nr I/2024 

obrad I sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 7 maja 2024 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 13:50. 

W sesji uczestniczyło 21 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Z-ca Burmistrza Miasta Zambrów    – p. Adam Libuda 

3) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Anna Sadowska - Piętak  

4) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska 

5) Obsługa Prawna Urzędu       – p. Krzysztof Kapitan 

6) Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich   – p. Rafał Pomazański 

7) Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego  – p. Barbara Zawistowska 

8) Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej             – p. Halina Brulińska 
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9) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

10) Kierownik USC       – p. Anna Stefańska 

11) Prezes ZN Sp. z o.o.      – p. Ireneusz Mioduszewski  

12) Prezes ZMK Sp. z o.o.              – p. Józef Przeździecki 

13) Prezes ZCiW Sp. z o.o.      – p. Andrzej Suwalski 

14) Prezes PGK Sp. z o.o.      – p. Mieczysław Kaczyński  

15) Prezes Pływalni Miejskiej „Delfin”    – p. Jerzy Przychodzeń  

16) Dyrektorzy Szkół Podstawowych, Miejskich Przedszkoli, Żłobka Miejskiego  

w Zambrowie 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Miasta Zambrów. 

3. Wybór przewodniczącego rady. 

4. Wybór wiceprzewodniczących rady. 

 

Otwarcie obrad I sesji Rady Miasta Zambrów poprzedził hymn narodowy. Następnie Radna 

Senior p. Barbara Laszuk przewodniczyła obradom. 

 

Ad. 1. 

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk powitała radnych oraz przybyłych gości 

wymienionych na wstępie protokołu. Stwierdziła prawomocność obrad oraz poinformowała, 

że zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 21 radnych.  

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk odczytała postanowienie Komisarza Wyborczego  

w Łomży z dnia 18 kwietnia 2024 r. w sprawie zwołania pierwszej sesji nowo wybranej Rady 

Miasta Zambrów. Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk poinformowała radnych, że przed 

przystąpieniem do wykonania mandatu radnego każdy radny zobowiązany jest złożyć 

ślubowanie. Następnie przedstawiła reguły ślubowania. Przewodnicząca obrad p. Barbara 

Laszuk odczytała treść ślubowania: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.”  

 

Jako pierwsza złożyła ślubowanie Radna Senior p. Barbara Laszuk. 

 

Następnie radni złożyli ślubowanie poprzez przyjęcie postawy zasadniczej wypowiadali 

słowa: „ślubuję” oraz „ślubuję – tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk podziękowała radnym za złożenie ślubowania.  

 

Ad. 2. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski złożył ślubowanie zgodnie z Kodeksem 

wyborczym: 

 

„Obejmując urząd Burmistrza Miasta Zambrów uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców miasta Zambrów – ślubuję.” 

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk podziękowała Burmistrzowi Miasta Zambrów  

p. Kazimierzowi Dąbrowskiemu za złożenie ślubowania. Następnie zwróciła się z prośbą  

o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski wskazał, że przysięgą Państwa radnych 

na dzisiejszym pierwszym posiedzeniu Rady Miasta Zambrów IX kadencji, jak również 

złożeniem przez Burmistrza ślubowania, rozpoczyna się kolejna kadencja Samorządu Miasta 

Zambrów. Będzie to kadencja trudna i złożona ze względu na oczekiwania naszych 

mieszkańców. Zambrowiacy oczekują dalszego, dynamicznego rozwoju miasta, który 

znacząco przełoży się na ich poziom życia. Musimy dołożyć ku temu wszelkich starań. 

Będzie to również kadencja trudna ze względu na stan prawny samorządów terytorialnych. 

Brak możliwości zaplanowania kolejnych budżetów, utrata zdolności inwestycyjnych  

i zachwianie konstytucyjnej pozycji jednostek samorządu terytorialnego – to główne skutki 

zmian w systemie podatkowym, jaki miał miejsce w latach 2019 – 2022. System 

finansowania zadań publicznych przez samorządy wymaga gruntownej reformy. Potrzebne są 
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nowe, sprawiedliwe i transparentne rozwiązania, które będą w pełni odpowiadały na 

faktyczne potrzeby i możliwości finansowe samorządów, jednocześnie respektując 

konstytucyjne gwarancje ich autonomii finansowej. Przyjęte mechanizmy prawne powinny 

zapobiegać arbitralnemu i doraźnemu finansowaniu samorządów przez sferę rządową. 

Reforma systemu finansowego samorządów jest konieczna, by zapewnić ich stabilność 

finansową oraz zdolność do samodzielnego i skutecznego realizowania zadań publicznych na 

poziomie lokalnym. Tego oczekują od rządu samorządy, w tym miasto Zambrów, żeby móc 

planować na rok 2025 i kolejne lata, budżety jak również inwestycje strategiczne, które 

będzie można realizować. Również w tej kadencji Samorząd Miasta będzie borykał się  

z problemami i skutkami budżetu miasta, co będzie miało bezpośrednio przełożenie na budżet 

i wynikające z tego zagrożenia i obciążenia, którymi od lat jest: niedoszacowana od wielu lat 

część oświatowa subwencji ogólnej, która nie powinna być liczona tylko od liczby uczniów  

w kraju, a wyłącznie w odniesieniu do dochodów budżetu Państwa. Pragnę tylko 

przypomnieć, że do oświaty zambrowskiej, której organem prowadzącym jest Miasto 

Zambrów dokładamy rocznie około 20 milionów złotych, Miasto realizuje zadania z zakresu 

administracji rządowej, które są dofinansowane tylko w granicach do 20%, a powinny być 

sfinansowane w 100%, do tych zadań miasto z własnych środków, co roku dokłada około  

1 mln złotych, prowadzenie zadania wychowania przedszkolnego poprzez funkcjonowanie 

przedszkoli pochłania kolejne miliony z kolejnych budżetów Państwa. Wskazał, że szansę 

dalszego rozwoju Miasta widzi w dalszym korzystaniu ze wszelkich programów, a przede 

wszystkim z: funduszy europejskich dla województwa podlaskiego na lata 2020 – 2024, 

Krajowego Planu Odbudowy, Rządowego Programu Rozwoju Dróg Samorządowych, 

programów mieszkaniowych, programów dofinansowania bazy sportowej, duże nadzieję 

wiążę z otrzymaniem środków z Polsko – Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast, innych 

programów sektorowych ze szczególnym uwzględnieniem odnawialnych źródeł energii  

i ochrony środowiska naturalnego. Jest to tym bardziej ważne, ponieważ Samorząd Miasta 

Zambrów nie zalicza się do bogatych po stronie dochodów własnych i tylko dzięki bardzo 

dobrze funkcjonującej dyscyplinie budżetowej możemy co roku przeznaczyć środki  

z wydatków na inwestycje i remonty. Mieszkańcy miasta w wyborach samorządowych na 

Burmistrza po raz kolejny obdarzyli jego osobę zaufaniem i powierzyli mandat na kolejną 

kadencję. Oznajmił, że mój dotychczasowy sukces wyborczy opierał się na przedstawieniu,  

a następnie na konsekwentnej realizacji programu wyborczego. Następnie zapoznał Wysoką 

Radę Również z programem wyborczym, który planuje zrealizować w obecnej kadencji.  

Podkreślił, że w realizacji tego bardzo obszernego i ambitnego programu w kadencji wspierać 
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i pomagać: Pan Adam Libuda – Zastępca Burmistrza, Pani Anna Sadowska – Piętak – 

Skarbnik Miasta, Pani Jolanta Gronostajska – Sekretarz Miasta oraz naczelnicy i pracownicy 

Urzędu Miasta Zambrów. Ponadto powiedział, że liczy również na owocną współpracę  

z prezesami spółek miejskich, prezesami spółdzielni mieszkaniowych, dyrektorami  

i kierownikami jednostek organizacyjnych oraz organizacji pozarządowych. Jednak 

najbardziej oczekuje na harmonijną współpracę z Wysoką Radą. Program, który przed chwilą 

przedstawił, jest programem Komitetu Wyborczego Wyborców „Zambrów Razem”,  

ale bardzo wiele punktów jest zbieżnych z zapisami w Państwa programach wyborczych. 

Ponadto w trakcie kadencji mogą zaistnieć problemy bardzo ważne dla funkcjonowania  

i rozwoju miasta, których nikt nie przewidział w swoich programach, a które trzeba będzie 

wspólnie rozwiązywać. Dlatego też zaapelował o bardzo dobrą współpracę z Wysoką Radą 

IX kadencji. Jednocześnie zadeklarował wolę współpracy z Wysoką Radą, ponieważ jak 

wskazał: „jesteśmy razem wybrani przez mieszkańców, żeby im służyć i rozwiązywać ich 

problemy, aby w naszym mieście żyło się godnie, szczęśliwie i bezpiecznie.” 

Ad. 3. 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk przedstawiła porządek obrad sesji ustalony przez 

Komisarza Wyborczego w Łomży, a następnie zapytała, czy do proponowanego porządku 

obrad są uwagi bądź propozycje. 

W związku z brakiem uwag, uznała przedstawiony porządek obrad za przyjęty. 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk zwróciła się z prośbą do radnych o zgłaszanie 

kandydatur na funkcję przewodniczącego rady. Poinformowała, że zgodnie z art. 19 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wybory na przewodniczącego rady 

odbywają się w głosowaniu tajnym.  

Radny p. Zbigniew Korzeniowski zgłosił kandydaturę na funkcję przewodniczącego rady 

Radnego p. Jacka Olszewskiego.  

Radny p. Jacek Olszewski wyraził zgodę. 

Radny p. Ryszard Kaźmierczak zgłosił kandydaturę na funkcję przewodniczącego rady 

Radnego p. Kamila Kowalczyka.  

Radny p. Kamil Kowalczyk wyraził zgodę. 
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Więcej zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk oznajmiła, że zgodnie ze Statutem Miasta 

głosowanie tajne przeprowadzi Komisja Skrutacyjna składająca się z co najmniej z 3 osób, 

przewodniczącego oraz dwóch członków. Następnie poprosiła radnych o zgłaszanie 

kandydatur do Komisji Skrutacyjnej.  

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby: 

1.  Radnego p. Cezarego Witkowskiego  - wyraził zgodę 

2.  Radnego p. Henryka Rykaczewskiego  - wyraził zgodę 

3.  Radnego p. Dariusza Śledziewskiego  - wyraził zgodę 

4.  Radnego p. Piotra Kołomyjskiego  - wyraził zgodę 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń kandydatur do Komisji Skrutacyjnej Przewodnicząca 

obrad p. Barbara Laszuk poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej. Rada w głosowaniu jawnym 20 głosami za, bez głosów przeciwnych oraz przy 

1 głosie wstrzymującym zamknęła listę kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Następnie Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk poddała pod głosowanie listę 

kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów 

przeciwnych oraz wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała listę kandydatów zgłoszonych 

do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Komisja Skrutacyjna opuściła salę w celu ukonstytuowania się i przygotowania kart do 

głosowania. 

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk ogłosiła 10 minutową przerwę.  

 

Po przerwie Rada wznowiła obrady. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski poinformował Radę  

o ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej: 

 

1. Cezary Witkowski   - Przewodniczący 

2. Henryk Rykaczewski  - Członek 
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3. Dariusz Śledziewski  - Członek 

4. Piotr Kołomyjski   - Członek 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski zapoznał radnych z procedurą 

głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski będzie odczytywał 

nazwiska radnych, a członek Komisji Skrutacyjnej p. Henryk Rykaczewski będzie rozdawał 

karty do głosowania. Radni będą kolejno podchodzili, odbierali karty do głosowania, 

następnie dokonywali głosowania i wrzucali wypełnione karty do urny. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski odczytywał nazwiska radnych 

wg alfabetycznej listy obecności. 

 

Członek Komisji p. Henryk Rykaczewski rozdawał kolejno karty do głosowania, po czym 

radni dokonywali głosowania i wrzucali do urny wypełnione karty do głosowania. 

 

Komisja Skrutacyjna opuściła salę obrad celem dokonania bilansu głosowania i sporządzenia 

protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk ogłosiła 10 minutowa przerwę. 

 

Po przerwie Rada wznowiła obrady. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski odczytał protokół Komisji 

Skrutacyjnej. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej stwierdził na podstawie wyniku 

głosowania, że Przewodniczącym Rady Miasta został wybrany p. Kamil Kowalczyk. 

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk odczytała treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Zambrów. 

 

Przewodnicząca obrad p. Barbara Laszuk zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady 

Miasta Zambrów p. Kamila Kowalczyka o przejęcie prowadzenia obrad. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przejął prowadzenie obrad sesji. 

Podziękował radnym za wybór jego osoby na Przewodniczącego Rady Miasta. Jednocześnie 

wskazał, że pomimo trudnej sytuacji o której w swoim wystąpieniu mówił Burmistrz Miasta 

Zambrowa liczy na współpracę w oparciu o doświadczenie Burmistrza oraz Radnych Miasta 

Zambrów.  

 

(protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania oraz uchwałę Nr 1/I/2024 

dołączono do protokołu) 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zwrócił się z prośbą do radnych 

o zgłaszanie kandydatur na funkcje wiceprzewodniczących rady. 

 

Radny p. Jacek Olszewski na funkcję wiceprzewodniczących rady zgłosił kandydatury: 

Radnego p. Zbigniewa Kuleszę oraz Radnego p. Tomasza Koska. 

Radny p. Zbigniew Kulesza oraz Radny p. Tomasz Kosek wyrazili zgodę.  

Radny p. Henryk Rykaczewski na funkcję wiceprzewodniczącego rady zgłosił kandydaturę 

Radnego p. Zbigniewa Średnickiego. 

 

Radny p. Zbigniew Średnicki wyraził zgodę. 

 

Radny p. Leszek Chodkiewicz na funkcję wiceprzewodniczącego rady zgłosił kandydaturę 

Radnego p. Mariusza Dąbrowskiego. 

 

Radny p. Mariusz Ziemowit wyraził zgodę. 

Więcej zgłoszeń nie było.  

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na wiceprzewodniczących rady. Rada  

w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących zamknęła 

listę kandydatur na wiceprzewodniczących. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zgłosił wniosek, aby Komisja 

Skrutacyjna pracowała w dalszym ciągu w tym samym składzie osobowym. 

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

uznał zgłoszony wniosek za przyjęty. Następnie zwrócił się z prośbą do Komisji Skrutacyjnej 

o przygotowanie kart do głosowania. 

 

Komisja Skrutacyjna opuściła salę obrad w celu przygotowania kart do głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Po przerwie Rada wznowiła obrady. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski zapoznał radnych z procedurą 

głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski będzie odczytywał 

nazwiska radnych, a członek Komisji Skrutacyjnej p. Henryk Rykaczewski będzie rozdawał 

karty do głosowania. Radni będą kolejno podchodzili, odbierali karty do głosowania, 

następnie dokonywali głosowania i wrzucali wypełnione karty do urny. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski odczytywał nazwiska radnych 

wg alfabetycznej listy obecności. 

 

Członek Komisji p. Henryk Rykaczewski rozdawał kolejno karty do głosowania, po czym 

radni dokonywali głosowania i wrzucali do urny wypełnione karty do głosowania. 

 

Komisja Skrutacyjna opuściła salę obrad celem dokonania bilansu głosowania i sporządzenia 

protokołu. 

 

Przewodniczący obrad p. Kamil Kowalczyk ogłosił 10 minutowa przerwę. 

 

Po przerwie Rada wznowiła obrady. 
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Przewodnicząc Komisji Skrutacyjnej p. Cezary Witkowski odczytał protokół Komisji 

Skrutacyjnej. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej stwierdził na podstawie wyniku 

głosowania, że Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta Zambrów zostali wybrani radni:  

p. Mariusz Dąbrowski oraz p. Zbigniew Średnicki. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał uchwałę w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Zambrów. Następnie zwrócił się z prośbą do 

wybranych Wiceprzewodniczących Rady Miasta o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym.  

 

(protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania oraz  

uchwałę Nr 2/I/2024 dołączono do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przypomniał o obowiązku 

złożenia pierwszego oświadczenia majątkowego radnego w terminie do 30 dni od dnia 

złożenia ślubowania na radnego. Następnie poinformował o terminie II sesji Rady Miasta 

Zambrów w dniu 21 maja br. oraz III sesji Rady Miasta Zambrów w dniu 18 czerwca br. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął I sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady I sesji Rady Miasta Zambrów zostały zakończone. 

 

 

Protokołowała  Przewodnicząca obrad I części   Przewodniczący Rady 

                                                    sesji Rady Miasta                        Miasta Zambrów          

        Karolina Kulesza   Radna Senior                           

                                                                                                              Kamil Kowalczyk 

              Barbara Laszuk 

             

 

 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


